
GRUNDEJERFORENINGEN  SKOVVÆNGET

Referat af den ordinære generalforsamling som blev afholdt den 24.april 2022 kl.10.00 i
Kultur og Medborgerhuset 1.sal Gammel Kulhusvej 149 Kulhuse.

DAGSORDEN:

1.    Valg af dirigent
       Marie Thyrgaard Jensen blev valgt
       Derefter en præsentationsrunde.

2.    Kontrol af fuldmagter
       Ingen

3.    Formandens beretning
       kommentarer: Der bliver kørt for stærkt i Skovvænget, farten på 20 km bliver desværre 
       ikke altid overholdt. Vi vil tage fat i synderne, som er blevet bemærket er bl.a. hjemme-
       plejen. Mette Overby vil tage fat i kommunen.
       Pandorff  nr.22 vil rette op på vejen. Problemet er midterrabatten, som er blevet for høj.
       Der er igen ved at være problemer med vand ved indkørslen til Skovvænget, Sigurd vil
       tage fat i kommunen om dette.
       Der blev igen efterlyst et vejspejl. Politiet og Vejdirektoratet er imod eller fraråder dette
       da der sker flere ulykker med spejle opsat, da folk har opmærksomheden på disse i stedet
       for på trafikken, men.. vi vil igen kontakte politiet.

4.    Regnskabet for 2021 blev gennemgået og godkendt
       Mette spurgte ind til forsikringsbeløbet. Dette er en bestyrelsesansvarsforsikring.

5.    Budgettet for 2022.
       Vi har en sund økonomi, derfor er der ingen grund til stigning af kontingentet.
       Budgettet godkendt

6.    Der efterlystes en liste over beboere i Skovvænget, en sådan vil blive lavet.
       Gitte nr.32 og Rie nr.5 vil lave en facebookgruppe.

7.    Gitte Nordgaard blev genvalgt til kasserer

8.    Gitte Krogsgaard blev valgt til sekretær

9.    Næste generalforsamling den 23. april 2023 måske på Kulhuse Kro.

10.  Vejgennemgang og efterfølgende Vængefrokost søndag den 6. juni kl. 11.00
        vi mødes ved indkørslen til Skovvænget.

Evt.  Der var flere, som var trætte af rodet udenfor nr.1
         Vi må se hvad der kan ske ved evt. dialog.
         Morten Ravnbo nr,27 så gerne generalforsamlingen afholdt i sammenhængende 
         fridage, da familien bor på Fyn.
         Stemningen var, at der fortsat afholdes generalforsamling udenom påsken og
         andre fridage, men der kan evt. opsættes et kamera, således at man kan være med digitalt.
 
RIGTIG GOD SOMMER TIL ALLE    Referent Miriam nr.30  


